
 

 

PROTOKÓŁ nr XXVI/2023 

z sesji Rady Gminy Czernice Borowe, która odbyła się 29 marca 2023 r. 

w sali widowiskowej OSP w Czernicach Borowych. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10:00, zakończono o godzinie 12:15. 

 

Na stan 15 radnych – obecnych było 13 według załączonej listy obecności (w trakcie obrad 

dołączyła 13 osoba). 

W obradach udział wzięli: Wójt Gminy – Wojciech Brzeziński,  Skarbnik Gminy – Grażyna 

Pszczółkowska, Sekretarz Gminy – Bogumiła Cienkus, Radca prawny – Ireneusz Kącki, Sołtysi 

– zgodnie z listą obecności.  

 

Ad. pkt. 1 
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jacek Bartołd otworzył XXVI sesję Rady Gminy Czernice 

Borowe i powitał zebranych. Na podstawie listy obecności, że jest wymagane kworum,  

na 15 radnych obecnych jest 12 (w trakcie obrad dołączyła 13 osoba) i wszelkie podejmowane 

uchwały będą prawomocne. Potwierdzono również obecność używając terminali do 

głosowania.   

 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie będzie przyjmowany porządek obrad. 

Poinformował, że zaproponowany porządek został dołączony do materiałów przedsesyjnych. 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag do zaproponowanego porządku obrad. Nikt 

nie zgłosił uwag.  

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXV sesji Rady Gminy. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

4. 1. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice 

Borowe na lata 2023 – 2036, 

4. 2. zmiany uchwały nr 261/XXIV/2022 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 grudnia 

2022 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok, 

4. 3. przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Czernice Borowe, 

4. 4. określania górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych z nieruchomości, 

4. 5. określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej będących w 

zakresie  zadań własnych, 

4. 6. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki, wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  z tych opłat w 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Czernice Borowe. 



5. Interpelacje radnych złożone na piśmie. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9.  Zakończenie obrad sesji. 

 

 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie przewidziane jest przyjęcie protokołu  

z poprzedniej XXV sesji Rady Gminy. Poprosił o zgłaszanie uwag.  

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu: 

za     - 12 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  12 radnych. Protokół został przyjęty 12 głosami za. 

 

 

Ad. pkt. 4.1 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2023 – 2036. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych  

i zachęcił do zadawani pytań.  

Dyskusji dotyczącej uchwały nie było. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 8 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 4 

 

Na sali obrad obecnych  12 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 283/XXVI/2023 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 marca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2023 – 2036. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

Ad. pkt. 4.2 

Do obrad dołączyła Radna Anna Dzierzęcka. Na Sali obecnych 13 radnych. 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 261/XXIV/2022 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych i 

zachęcił do zadawani pytań. 

Dalszej dyskusji nie było.  



  

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 9 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 4 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie UCHWAŁĘ nr 284/XXV/2023 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 29 marca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały nr 261/XXIV/2022 Rady 

Gminy Czernice Borowe z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej na 2023 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 4.3 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Czernice Borowe.  

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych, 

wyjaśnił zasadność podjęcia uchwały i zarządził dyskusję.  

Dyskusji nie było. 

 

 

 Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 12 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 1 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ nr 285/XXVI/2023 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Czernice Borowe. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 4.4 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie określania górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych z nieruchomości. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych, 

wyjaśnił zasadność podjęcia uchwały i zarządził dyskusję. 

Dyskusji nie było. 

 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 



i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy podjęła UCHWAŁĘ nr 286/XXVI/2023 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 marca 2023 r. w sprawie określania górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych z nieruchomości. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 4.5 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie  zadań własnych.  

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych, 

omówił zasadność podjęcia uchwały, zgodnie z uzasadnieniem, następnie zachęcił do 

zabierania głosu w dyskusji.   

Dalszej dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 

za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła nr 287/XXVI/2023 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 marca 

2023 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia z pomocy społecznej będących w zakresie  zadań własnych. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 4.6 

Przewodniczący Rady realizując porządek obrad przeszedł do punktu, w którym omawiano 

przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki, wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  z tych opłat w przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Czernice 

Borowe. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała była omawiana na komisjach wspólnych, 

zachęcił do zabierania głosu w dyskusji.  

Dalszej dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały 

i poddał pod głosowanie na terminalach: 



za     - 13 

przeciw    - 0 

wstrzymało się   - 0 

 

Na sali obrad obecnych  13 radnych. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Rada Gminy przyjęła UCHWAŁĘ nr 287/XXVI/2023 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 

29 marca 2023 r. zmieniającą uchwałę w sprawie określenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki, wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  z tych opłat w przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Czernice 

Borowe. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 5 dotyczy interpelacji złożonych na piśmie – 

takowych nie było.  

 

 

Ad. pkt. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 6 dotyczy odpowiedzi na interpelacje 

złożonych na piśmie – takowych nie było. 

  

 

Ad. pkt. 7 

Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Radni i Sołtysi otrzymali  

to sprawozdanie z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Wójt uzupełnił sprawozdanie: 

Początek roku to czas aplikowania o środki zewnętrzne. Gmina złożyła wniosek do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz do 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego na wymianę oświetlenia na 

energooszczędne. W korespondencji z funduszem sołeckim szukamy oszczędności energii 

elektrycznej i w związku z tym wymieniamy oświetlenie uliczne na LEDowe. Jeśli wnioski 

uzyskają dofinansowanie pozwoli nam to zmodyfikować fundusze sołeckie na inne cele. Wójt 

poinformował, że do końca roku powinny być wymienione wszystkie lampy. Opóźnienia 

wynikają z małej dostępności opraw na rynku, co jest skutkiem dużego zainteresowania 

wymianą opraw. Rozpoczęto równanie i nawożenie dróg po sezonie zimowym. Wójt 

zdeklarował wykonanie napraw jeszcze przed świętami. Wójt poinformował, że na komisji 

wywiązała się dyskusja na temat realizacji projektu drogowego w ramach Polskiego ładu. 

Wykonawca nie jest jeszcze zakontraktowany, nie było chętnych firm do podjęcia się 

inwestycji. Zawnioskujemy do Premiera o zmianę zakresu prac na prace skuteczne do 

wykonania. Należy zmodyfikować projekt na sprawne i niesporne odcinki drogowe. Pozwoli 

to na wykonanie dokumentacji i łatwiejsze zakontraktowanie inwestycji do realizacji bez 

stosowania trybu zaprojektuj i wybuduj. Sporne i trudne odcinki zostaną zaniechane w ramach 

Polskiego Ładu, a przygotowane ponowione do wnioskowania jesienią w naborach unijnych. 

Najtrudniejsza do realizacji jest droga w Olszewcu, nie można spełnić parametrów na wielu 

odcinkach, należy także zmodyfikować parametry drogi z uwagi na ciężki transport poruszający 

się w tamtym rejonie. Radni podzielili pogląd, że w pierwszej kolejności realizowane będą 



drogi, które mają uregulowaną własność lub gdzie w zgodzie mieszkańcy ustępują na 

poszerzenie odcinka jeśli droga nie spełnia parametrów. Wójt poinformował, że odbył 

spotkanie w Zakładzie Usług Wodnych w związku z planowanymi inwestycjami. Wyłoniono 

wykonawcę, trwa przygotowanie dokumentacji i w skutek tego na przełomie maja i czerwca 

rozpoczną się prace modernizacyjne. Wójt poinformował, że zobligował ZUW do braku przerw 

w dostawie wody w trakcie inwestycji i otrzymał deklarację  takiego działania. Pierwsze prace 

rozpoczną się w Czernicach Borowych, na koniec roku lub w przyszyły rozpoczęte zostaną 

prace w Rostkowie. Wysokość inwestycji uzależniona jest także od kwalifikowalności VAT. 

ZUW zwrócił się także o pomoc finansową na działalność podmiotu. Problemy finansowe 

ZUW związane są z brakiem możliwości podniesienia stawki opłat za wodę. Stawka nie była 

rewaloryzowana od wielu lat. Polskie Wody nie akceptują podwyżki stawek, nie uznając 

argumentów związanych z podwyżką kosztów utrzymania obiektów. Pojawiają się informacje, 

że problemy finansowe są znaczne i rozważa się upadłość podmiotu. Należy dziś myśleć o 

przyszłości i konserwacja SUW pozwoli nam na zabezpieczenie zaopatrzenia w wodę. Gmina 

nie uzyskała zgody od Wód Polskich na podwyższenie stawek ścieków, pomimo rosnących 

kosztów obsługi i eksploatacji oczyszczalni ścieków. Wody Polskie argumentują brak 

podwyżek aspektem społecznym. Wójt poinformował, że spotkał się z rodzicami uczniów 

szkoły w Rostkowie. Pojawiają się problemy z organizacją szkoły, a przygotowujemy się do 

zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych szkoły. Wójt przedstawił perspektywę szkoły: klasa  

0 – 10 osób, klasa 1 i 2 – 0, klasa 3-5, klasa 4 – 0, klasa 6 i 7 po 5 osób. Klasa 8 klaruje się na 

5 uczniów. Wójt poprosił rodziców klasy 8 o oddanie uczniów do sąsiedniej szkoły z uwagi na 

dobro dzieci. Rodzice prowadzą dialog z Wójtem. W roku ubiegłym rodzice podzielili pogląd 

przeniesienia dzieci. Przesłanką do reorganizacji szkoły jest oszczędność środków. Wydajemy 

na te szkołę około 1 400 000,00 zł, a z subwencji otrzymujemy zaledwie około 600 000,00 zł. 

Wójt poinformował, że zajęcia dla klas starszych wymagają nauczycieli specjalistów, obecnie 

dojeżdżają nauczyciele z innych szkól na 2-3 h, do Wójta dociera sygnał o problemach w 

organizacji takich zajęć. Dodatkowa nauka w starszych klasach wymaga specjalistycznych 

pomocy naukowych. Przeniesienie 8 klasy do Czernic Borowych wpłynie pozytywnie na 

edukację dzieci. Wójt zdeklarował autobus, który dowoziłby bezpośrednio dzieci z Rostkowa. 

Dzieci miałyby szansę na zaklimatyzowanie się w większej grupie, co ułatwi przejdzie uczniów  

z 8 klasy do szkoły średniej. Wójt poinformował, że zaciągnął informację od rodziców 

zamkniętej szkoły w Węgrze, nie wskazali zasadniczo negatywnych skutków przeniesienia. 

Wójt poprosił radnych o opinię jak dalej postępować w sprawie szkoły w Rostkowie. Sprawa 

przyszłości szkoły nie jest zwyżkowa, klarują się roczniki 2-3 osobowe. Dużo dzieci z tego 

obrębu dowozi dzieci do Czernic Borowych i Przasnysza. Radni w trakcie komisji 

zaproponowali rozmowę z rodzicami i podjęcie działać dążących do ograniczenia szkoły do 

klas dla uczniów młodszych. Przewodniczący Rady potwierdził, że otrzymał taki wniosek, 

zachęcił radnych do zabierania głosu. Osobiście wyraził, że jest to trudny temat, edukacja 

generuje duże koszty ale nie należy patrzeć przez pryzmat wydatków. Zwrócił uwagę, że 

najważniejsze jest dobro dzieci. Z zważywszy na fakt, że cała szkoła w Rostkowie jest równa 

liczbie uczniów  w jednym oddziale w Czernicach Borowych, argumenty Wójta są zasadne, 

należy zadbać o jakoś edukacji, dostęp do nauczycieli wyspecjalizowanych oraz do 

wyposażonych klasopracowni. Przewodniczący Rady przytoczył wniosek i poddał pod 

głosowanie. Czy zobowiązujemy Wójta Gminy do wdrożenia arkusza organizacyjnego szkoły 

w Rostkowie zmierzającego go ograniczenia działań szkoły do klas 0-VI ? 

  



 

Przewodniczący poddał wniosek  

pod głosowanie : 

za     - 7 

przeciw    - 4 

wstrzymało się   - 2 

 

Wniosek został przegłosowany i przekazany do realizacji przez Wójta Gminy. Dalszej dyskusji 

nie było. 

 

 

 Ad. pkt. 14 

Wolne wnioski i zapytania. Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie porządku 

obrad przewidziane są wolne wnioski i zapytania. Zachęcił do zabierania głosu.  

Sołtys sołectwa Pierzchały zgłosiła problem z drogą w Pierzchałach, nadmieniła, że drogi są 

rozjechane, pełne kolein. 

Radny Cezary Kołakowski zapytał o drogę 544. Zwrócił uwagę, że gmina i rada powinna 

zabiegać o modernizowanie drogi z uwagi na pojawiające się informację o braku realizacji 

inwestycji przez powiat.  

Wójt odniósł się do zgłoszonych wniosków. Wójt podzielił troskę o drogę w Pierzchałach, 

dodał, że jest umówiony w tym tygodniu z osobą, która niszczy drogę by omówić problem i  

poprosić o deklarację wykonywania bieżących napraw drogi które są niszczone w skutek ich 

działalności.  

W sprawie drogi 544 Wójt potwierdził, że Powiat rozwiązał umowę z wykonawcą. Wójt 

zaznaczył, że zwróci się z pismem do Marszałka i wskaże słabe i niebezpieczne punkty. 

Inwestycja była planowana była wiele lat temu, Wójt poinformował, że chce otrzymać w ten 

sposób deklaracje, że ta droga będzie poddana remontowi. Wójt chce zorganizować spotkanie 

w Czernicach Borowych. Proces przygotowania inwestycji nie został zaprzestany, przychodzą 

pisma od Wojewody, że jest procedura w sprawie pozwolenia na budowę wszczęta została w 

październiku 2022 r. Należy zwrócić uwagę, kto zachowywał się powściągliwie. Wpłynęło 

pismo w sprawie uzgodnień kolejki wąskotorowej. Projektant przy tworzeniu dokumentacji 

widział szlak kolei wąskotorowej, takie uzgodnienia i odstępstwa przedłużają proces 

uzgodnienia dokumentacji i uzyskania pozwoleń. Wszelka decyzyjność w zakresie odstępstwa 

w sprawie kolejki zależą od Lokalnej Organizacji Turystycznej Północnego Mazowsza. Powiat 

miał wiedzę, że z tym problem należy zwrócić się do LOT PM. Oczywiście odstępstwo zostanie 

udzielone niezwłocznie ale można było o to zadbać na wcześniejszym etapie. Gdyby zarządcą 

było PKP uzgodnienia trwałyby znacząco dłużej.  

Radny Cezary Kołakowski poprosił Wójta o przybliżenie zarysu zmian Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

Radna Anna Dzierzęcka zgłosiła potrzebę naprawy drogi w Grójcu od Państwa Sokołowskich 

w kierunku drogi Powiatowej. 

Sołtys Sołectwa Chrostowo Wielkie zapytał za zaległości z tytuły wpłat za odpady komunalne. 

Zapytał z jakich źródeł są finansowane, czy wpływają one na wysokość stawek dla innych 

mieszkańców.  

Wójt wyjaśnił zmianę zmian Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego.  

Po analizie stanu prawnego i możliwości modyfikacji MPZP Rada Gminy podjęła decyzję  

o naniesieniu ograniczeń budowy dużych inwestycji na terenie obszaru całej gminy. Zmiany 

poddane zostaną szerokim konsultacjom wynikających z przepisów prawa. 



Wójt odniósł się do drogi w Grójcu, wskazał, że niektóre drogi zostały zaniechane z uwagi na 

jeszcze dobry stan nawierzchni. Kiedy równiarka będzie przejeżdżała z Rostkowa w kierunku 

Jastrzębca drogi w Grójcu zostaną objęta naprawą.  

Zadłużenie w zakresie odpadów wynika z zaległych wpłat. Zaległości są pokrywane  

ze środków budżetu gminy. Dochody są nieprzeszacowywane przy planowaniu budżetu.  

Nie ulega wątpliwości, że egzekwujemy brak wpłat. Ściągniecie zaległości to długotrwała 

procedura, a nie każdy dłużnik jest ściągalny. Jeśli ktoś nie segreguje odpadów, to mamy prawo 

naliczyć takiej osobie podwójną opłatę. Wydaje się to prosty mechanizm, ale proceduralnie  

do wykonania nie jest to oczywista procedura. Staramy się wychodzić naprzeciw problemowi 

i edukować społeczeństwo w zakresie segregacji odpadów. Ludzie bardzo często z zaniedbania 

i niewiedzy niepoprawnie segregują odpady. Osoby, które źle segregują zostają zapraszane do 

urzędu na rozmowę, takie działanie ma także wymiar edukacyjny kiedy tłumaczy się 

mieszkańcom co robią źle.  

 

 

Ad. pkt. 15 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji. Po wyczerpaniu porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXVI sesję Rady Gminy Czernice Borowe. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

Protokołowała 

Monika Łukasiak 


